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Protokół Nr II/2024 

z II Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie 

odbytej w Sali Sesyjnej Biblioteki Publicznej 

przy ul. Poznańskiej 16 w Murowanej Goślinie 

z dnia 8 maja 2024 r. 

godz. 13.00 – 14.30 

 

 

Radni obecni na Sesji (lista obecności wygenerowana z systemu eSesja - zał. 1) 

1. Magdalena Binięda - Grzebyta 

2. Mikołaj Gałka 

3. Patrycja Kałasz 

4. Jędrzej Kaźmierczak 

5. Dawid Krauze 

6. Małgorzata Krzysztoń 

7. Jacek Łucki 

8. Radosław Matoga 

9. Grażyna Nawrocka 

10. Krzysztof Padiasek 

11. Jerzy Rak 

12. Beata Robak 

13. Przemysław Rogalski 

14. Elżbieta Walczak 

15. Katarzyna Woroch 

 

Goście obecni na sesji: 

Burmistrz Justyna Radomska 

Zastępca Marcin Buliński 

Sekretarz Kamil Pajewski 

Mecenas Jakub Kortus 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej. 
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3. Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Oświatowo-Społecznej Rady Miejskiej. 

4. Projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej. 

5. Projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji OświatowoSpołecznej Rady 
Miejskiej. 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia liczby członków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej. 

8. Projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej. 

10. Projekt uchwały w sprawie określenia liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej. 

12. Projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków  i Petycji Rady 
Miejskiej. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miejskiej. 

14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza. 

15. Projekt uchwały w sprawie 

16. Projekt uchwały w sprawie 

17. Zamknięcie obrad Sesji. 
 

 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak otworzyła obrady II Sesji Rady Miejskiej  

w Murowanej Goślinie. W sesji uczestniczyło 15 radnych. Nieobecni  

radni: 0. Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła kworum. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym sesja jest transmitowana i nagrywana  

na kanale esesja.tv. oraz na portalu społecznościowym urzędowym profilu facebook. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak: Informuje, że na podstawie art. 23 ust. 2 i 3 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz §21 statutu Miasta i Gminy Murowana Goślina, 

został utworzony klub radnych o nazwie Murowana Odnowa. w skład klubu weszli: radny Dawid Krauze, 

radny Jerzy Rak, radna Katarzyna Woroch, radna Beata Robak, radna Patrycja Kałasz, radny 

Przemysław Rogalski, radna Elżbieta Walczak i radny Jędrzej Kaźmierczak. Przewodniczącą klubu 

została wybrana radna Elżbieta Walczak. 

 



Protokół Nr II/2024 z II Sesji Rady Miejskiej – 8 Maja 2024 r. 

3 
 

2. Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarczej Rady 

Miejskiej. 

 

Sekretarz: Szanowni Państwo radni, ja zbiorczo tylko poinformuję, że projekty od numeru 2  

do numeru 13 wynikają bezpośrednio z zapisów statutu i regulaminu Rady Miejskiej, które 

zobowiązują do powołania komisji: Komisji Gospodarczej, Oświatowo-Społecznej, Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Rewizyjnej. W związku z powyższym dzisiaj, podczas 

tej sesji powinniście Państwo wybrać spośród siebie członków tych komisji, a także 

przewodniczących i zastępców. 

 

Zgłoszonych zostało 3 kandydatów: radny Krzysztof Padiasek i radny Jerzy Rak, radny 

Mikołaj Gałka. Radni zostali poproszeni o wyrażenie zgody na kandydowanie, po akceptacji 

2 radnych i jednej odmowie nastąpiło przedstawienie kandydatów. 

 

Krzysztof Padiasek: Sam prowadzę działalność gospodarczą, obsługuję też inne firmy, które 

zajmują się praktycznie wieloma branżami, są to samorządy, i są to banki, i są to jakieś tam, 

nie wiem, spółki, i są to różne przedsiębiorstwa. może nie mam w tym bardzo dużego 

doświadczenia, jednak lubię wyzwania. Myślę, że mogę spróbować, a tutaj Państwo radni 

podczas głosowania zdecydują, czy ta moja kandydatura jest odpowiednia, czy też nie. 

 

Jerzy Rak: Przez wiele lat byłem związkowcem i miałem dużo do czynienia, jeżeli chodzi  

o budżety różnego rodzaju. Także mam tutaj trochę doświadczenia. I myślę, że jeżeli Państwo 

mnie wybiorą, to postaram się, żeby ta Komisja Gospodarcza pracowała lepiej niż dotychczas, 

żeby była otwarta dla mieszkańców, dla radnych i żeby nasza gmina po prostu zaczęła się 

rozwijać. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnego Krzysztofa Padiasek na Przewodniczącego Komisji Gospodarczej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Głosowano w sprawie: 

wybory radnego Jerzego Rak na Przewodniczącego Komisji Gospodarczej . 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej z 

kandydaturą radnego Jerzego Rak.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/3/2024 w wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarczej 

Rady Miejskiej. 

 

 

 

3. Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Oświatowo-Społecznej Rady 

Miejskiej. 

 

Zgłoszone zostały 2 kandydatury: radna Katarzyna Woroch i radna Małgorzata Krzysztoń. 

Radne zostały poproszone o wyrażenie zgody na kandydowanie, po akceptacji nastąpiło 

przedstawienie kandydatek. 

 

Katarzyna Woroch: Od kilku lat pracuję w oświacie, jestem nauczycielem biologii. Pracuję  

w Szkole Podstawowej w Łopuchowie i w Szkole Podstawowej nr 2 w Murowanej Goślinie. 

Swoją karierę zawodową rozpoczęłam od pracy w szpitalu, bo jestem również fizjoterapeutą, 

więc od zawsze pracowałam z człowiekiem i zawsze pracuję dla ludzi. Myślę, że ta komisja 

jest mi bardzo bliska ze względu na to jakie wykonuje zawody. 

 

Małgorzata Krzysztoń: Od 20 ponad lat pracuję w zespole szkół w Bolechowie jako 

nauczyciel, doradca zawodowy. Przez 6 lat pełniłam funkcję wicedyrektora zespołu szkół i w 

tym czasie rozbudowaliśmy szkołę w Murowanej Goślinie. Brałam udział przez 7 lat w pracach 

dotyczących realizacji i pisania projektów unijnych na pozyskanie środków, m.in. na budowę 

szkoły oraz na rozwijanie kompetencji miękkich u uczniów. Dlatego myślę, że tutaj w tej komisji 

mogłabym się spełnić. Chętnie też działam z młodzieżą, pomagam w różnego rodzaju 

inicjatywach i chętnie będę tutaj również z naszymi mieszkańcami i z Państwem  

współpracowała.  
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Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnej Katarzyny Woroch na Przewodniczącą Komisji Oświatowo Społecznej . 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnej Małgorzaty Krzysztoń na Przewodniczącą Komisji Oświatowo Społecznej . 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Oświatowo-Społecznej Rady 

Miejskiej wraz z kandydaturą radnej Katarzyny Woroch. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/4/2024 w wyboru Przewodniczącego Komisji 

Oświatowo-Społecznej Rady Miejskiej. 

 

 

 

4. Projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Gospodarczej Rady 

Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak: Radny ma obowiązek uczestniczyć w pracach 
co najmniej jednej komisji stałej. Zarządzam 10 minutową przerwę. 
 
Po wznowieniu obrad przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała skład Komisji Gospodarczej: Jerzy 

Rak, Przemysław Rogalski, Magdalena Binięda - Grzebyta, Krzysztof Padiasek, Grażyna Nawrocka, 

Maikołaj Gałka, Patrycja Kałasz, Jędrzej Kaźmierczak, Elżbieta Walczak. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia składu Komisji Gospodarczej; Jerzy Rak, Przemysław Rogalski, Magdalena Binięda - 

Grzebyta, Krzysztof Padiasek, Grażyna Nawrocka, Maikołaj Gałka, Patrycja Kałasz, Jędrzej 

Kaźmierczak, Elżbieta Walczak. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Protokół Nr II/2024 z II Sesji Rady Miejskiej – 8 Maja 2024 r. 

6 
 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/5/2024 w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Gospodarczej Rady Miejskiej. 

 

 

 

5. Projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Oświatowo-Społecznej 

Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała skład Komisji Oświatowo-Społecznej: Katarzyna Woroch, 

Beata Robak, Radosław Matoga, Małgorzata Krzysztoń, Jacek Łucki, Dawid Krauze, Elżbieta Walczak 

 

Głosowano w sprawie: 

składu Komisji Oświatowo Społecznej: Katarzyna Woroch, Beata Robak, Radosław Matoga, 

Małgorzata Krzysztoń, Jacek Łucki, Dawid Krauze, Elżbieta Walczak. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Oświatowo-Społecznej Rady 

Miejskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/6/2024 w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Oświatowo-Społecznej Rady Miejskiej. 

 

 

 

 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia liczby członków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak: Proponuję, żeby komisja składa się z 3 

członków, czy są jakieś inne propozycje? Nie widzę. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia liczby członków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej z liczbą 

trzech członków.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/7/2024 w sprawie określenia liczby członków Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej. 

 

 

7. Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak: Szanowni Państwo radni, jako przewodnicząca 

klubu większościowego, chciałam Państwa poinformować, że chociaż nie było to wcześniej 

praktykowane w naszej Radzie, uważamy, że przewodniczyć tej Komisji Rewizyjnej, czyli komisji tak 

naprawdę, która kontroluje burmistrza, powinien być radny, który nie należy do klubu 

większościowego, który popiera Panią Burmistrz. Dlatego uważamy, znaczy ja proponuję, żeby 

przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Pan radny Mikołaj Gałka. Jeśli Pan radny wyraża zgodę. 

To znaczy no Pan już był członkiem Komisji Rewizyjnej, ma Pan doświadczenie, więc uważamy,  że 

jest Pan najlepszym kandydatem. Czy Pan radny Mikołaj Gałka wyraża zgodę? 

 

Mikołaj Gałka: wyrażam zgodę. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnego Mikołaja Gałka na Przewidniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej z 

kandydaturą radnego Mikołaja Gałka. . 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/8/2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej. 

 

 

 

8. Projekt uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej. 

 

Zgłoszonych zostało 2 kandydatów: radny Radosław Matoga i radny Przemysław Rogalski,. 

Radni zostali poproszeni o wyrażenie zgody na kandydowanie, po akceptacji 2 nastąpiło 

przedstawienie kandydatów. 

 

Radosław Matoga: chciałbym się ubiegać też o to stanowisko, chociażby z tego powodu, że w 

Młodzieżowej Radzie Miejskiej, która istniała w naszej gminie, miałem okazję przewodniczyć tej 

komisji, Komisji Rewizyjnej, więc uważam, że byłby to fajny krok do przodu móc angażować się w 

komisji w Radzie Miejskiej.  

 

Przemysław Rogalski: Ja staram się o tę właśnie kandydaturę, ponieważ też będzie mi łatwiej z racji 

wykonywanego zawodu. Też pracuję w pewnej firmie w dziale kontroli, czyli kontrola nie jest mi obca, 

jeżeli tu rozwiać wątpliwości Pana radnego Gałki. Jeżeli chodzi o zaangażowanie, no motto mam takie, 

że albo robimy coś na 100%, albo nie ruszamy tego wcale.  

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnego Radosława Matoga na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnego Przemysława Rogalskiego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej.. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 10 minutową przerwę. 

Po wznowieniu obrad został poproszony o głos mecenas Jakub Korus. 

 

Mecenas Jakub Korus: Wobec tego, że w pierwszym kroku nie został wyłoniony kandydat, który 

będzie wskazany w uchwale w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej, proponuję, by Państwo radni ponownie przegłosowali obie kandydatury, tak jak było to w kroku 

do pierwszym. 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnego Radosława Matoga na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnego Przemysława Rogalskiego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

wraz z kandydaturą radnego Przemysława Rogalskiego.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/9/2024 w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej. 
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9. Projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej. 

 

Zgłoszonych zostało 2 kandydatów: radny Radosław Matoga i radny Dawid Krauze,. Radni 

zostali poproszeni o wyrażenie zgody na kandydowanie, po akceptacji 2 nastąpiło głosowanie 

nad kandydaturami. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnego Radosława Matoga na członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnego Dawida Krauze na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

składzie Przewodniczący Mikołaj Gałka, Zastępca Przewodniczącego Przemysław Rogalski, 

członek Dawid Krauze.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/10/2024 w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej. 

 

 

Magdalena Binięda-Grzebyta: to, co się teraz zadziało, to pokazuje całkowicie przeciwieństwo to, Pani 

Przewodnicząca mówiła odnośnie tych dwóch komisji. Macie Państwo obecnie większość nawet  

w Komisji Rewizyjnej. 



Protokół Nr II/2024 z II Sesji Rady Miejskiej – 8 Maja 2024 r. 

11 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak: Pani radna. No zakłada Pani, że w związku z tym, 

że mamy większość, to nie wiem, będziemy przeciwko, będziemy coś ukrywać? Jest przewodniczący 

komisji, ma jednak większe kompetencje niż członek komisji, może powołać, może przeprowadzić sam 

kontrolę, więc to nie jest tak, że jakby chcemy tutaj coś ukryć. No Pan Przewodniczący na pewno sobie 

poradzi, jak widać jest osobą taką, która będzie badać i drążyć temat tak długo, aż nie ustali treści. No 

nie można zakładać, że będziemy chcieli robić, nie może Pani zakładać, że radni, którzy weszli do 

składu tej komisji, będą chcieli robić coś przeciwko. 

 

Burmistrz Justyna Radomska: ja podtrzymuję, i to nie była żadna obietnica, tylko deklaracja, bo nie 

używałam przy takich, to, że ja chcę z Państwem, całą piętnastką współpracować. Ja rozumiem, że to, 

że Państwo nie startowaliście z mojego komitetu i mieliście swojego kandydata na burmistrza, albo 

nawet nie mieliście kandydata na burmistrza, bo niektórzy z Państwa w ogóle się nie określili za jakim 

kandydatem na burmistrza startowaliście, byliście jako radni niezależni, że współpracujemy teraz jako 

piętnastka razem i to czy dane pomysły, czy dane uchwały będą, oczywiście przeze mnie jako projekty, 

Państwu przedstawiane, to nie, że teraz personalnie mieliśmy swojego kandydata, to nie jest nasz 

kandydat na burmistrza, będziecie przeciwko. My pracujemy dla dobra mieszkańców. Nie pracujecie 

Państwo dla mnie, ani ja dla was, tylko działamy razem. Więc ja liczę na współpracę i naprawdę 

prosiłabym, żeby skończyć z takimi podziałami. 

 

 

 

10. Projekt uchwały w sprawie określenia liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak: Proponuję, żeby komisja składa się z 3 

członków, czy są jakieś inne propozycje? Nie widzę. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia liczby członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w składzie 3 osób.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/11/2024 w sprawie określenia liczby członków Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej. 
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11. Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej. 

 

Została zgłoszona 1 kandydatura radnej Magdaleny Biniędy-Grzebyty. Radna została poproszona 

o wyrażenie zgody na kandydowanie i po akceptacji przedstawiła się.  

 

Magdalena Binięda-Grzebyta: Szanowni Państwo, ja też w poprzedniej kadencji miałam tą 

przyjemność brać udział, jako członek, w tej komisji, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Mimo iż 

wówczas byłam też sama, powiedzmy, gdzieś tam z opozycji, ta współpraca też się tam układała, 

powiedzmy, nie było większych konfliktów. Ta komisja bardzo często rozpoznaje różnego rodzaju skargi, 

wówczas też skargi na burmistrza. Oczywiście to wszystko też zależy czy Rada Miejska jest władna do 

tego, czy by rozpoznać, czy nie, ale uważam, że jak najbardziej tutaj osoba spoza klubu 

większościowego, popierającego obecną Panią Burmistrz, powinna mieć przewodnictwo. No zresztą 

mam nadzieję, że się Państwo też z tym zgodzą, że rozpoznawanie skarg przez członka klubu 

popierającego Panią Burmistrz, no to może być uznane za nieobiektywne. W związku z tym proszę o 

poparcie mojej kandydatury. No też tutaj trzeba wskazać, że również i moja praca zawodowa też gdzieś 

się na tym opiera, rozpatrywanie różnych wniosków, skarg, też pisanie petycji, tak więc jak najbardziej 

posiadam do tego też i odpowiednie kompetencje. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnej Magdaleny Binięda - Grzebyta na Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej wraz z kandydaturą radnej Magdaleny Binięda - Grzebyta.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/12/2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej. 
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Została zgłoszona 1 kandydatura radnej Beata Robak. Radna została poproszona o wyrażenie 

zgody na kandydowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnej Beaty Robak na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej wraz z kandydaturą radnej Beaty Robak.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/6/2024 w wyboru 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/13/2024 w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej. 

 

 

13. Projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej. 

 

Zostały zgłoszone 2 kandydatury: radny Jędrzej Kaźmierczak oraz radny Krzysztof Padiasek. 

Radny została poproszony o wyrażenie zgody na kandydowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnego Jędrzeja Kaźmierczak na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnego Krzysztofa Padiaska na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej.. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak: Zarządzam ponowne głosowanie nad 

kandydaturami. 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnego Jędrzeja Kaźmierczak na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury radnego Krzysztofa Padiasek na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w składzie: Przewodnicząca Magdalena Binięda - Grzebyta, Zastępca Beata Robak i 

członek Jędrzej Kaźmierczak . 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/14/2024 w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej. 

14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza. 

 

Sekretarz Kamil Pajewski: Szanowni Państwo radni, w związku z powołaniem Pani Burmistrz na nową 

kadencję, zasadne jest podjęcie nowej uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia 

Burmistrza. To wynagrodzenie zostało zaproponowane na poziomie dokładnie takim samym, jak w roku 
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ubiegłym i w 2018 roku, także od 6 lat poziom tego wynagrodzenia jest ustalony na tym samym 

poziomie. 

 

 

Mikołaj Galka: Ja chciałbym zapytać kto jest autorem projektu tej uchwały? 

 

 

Sekretarz Kamil Pajewski: autorem uchwały jest Urząd Miasta i Gminy. 

 

 

Mikołaj Galka:  ile zarabia Pani Burmistrz i jaki jest dodatek wynikający za wieloletnią pracę? 

 

 

Sekretarz: Dodatek za wieloletnią pracę w wysokości ustalonej według zasad określonych właściwymi 

przepisami wynosi w przypadku Pani Burmistrz 20% wynagrodzenia zasadniczego. Do tego dochodzi, 

wskazany w projekcie uchwały, dodatek funkcyjny w wysokości 3400 zł i dodatek specjalny w wysokości 

4140 zł, co daje kwotę łączną 20000 zł. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/15/2024 w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia 

Burmistrza. 

 

 

 

15. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie w sprawie 

planu pracy Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie. 

 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Chciałabym żebyśmy popracowali wspólnie nad zmianą statutu naszej 

gminy i nad zmianą regulaminów. Proponuję wprowadzić taką zasadę, że będziecie uchwalać sobie 

plan pracy Rady na dany rok. W naszym statucie dzisiaj obowiązuje taki zapis, że uchwalacie Państwo 

swoją pracę od marca do marca, co jest niespotykane akurat, bo w większości gmin zawsze jest  

do grudnia i na sesji grudniowej Państwo uchwalacie sobie harmonogram wtedy waszych spotkań 
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 i sesyjnych i komisji na następny rok kalendarzowy. A teraz, drodzy Państwo, zwracam się do Państwa 

ze zmianą uchwały, jeżeli chodzi o plan pracy Rady Miejskiej, to jest ta kolejna uchwała. Jest to 

wyjątkowa trochę sytuacja, ponieważ mieliśmy, drodzy Państwo, zaplanowaną i tak poprzednia Rada 

uchwaliła, sesję 21 maja. I ze względów, to nie moich osobistych, że coś mi się odwidziało, tylko 

ponieważ nie było wiadomo, kiedy będą wybory, kiedy będzie sesja, jakby jeszcze przesunięte wybory, 

kiedy będzie sesja absolutoryjna, która musiała się odbyć, już dużo wcześniej jest, nasza gmina należy, 

łącznie z trzema innymi pozostałymi gminami, do Lokalnej Grupy Działania Kraina Trzech Rzek,  

i od dawien dawna już był zaplanowany wyjazd i spotkanie wszystkich włodarzy, wszystkich 

przewodniczących gmin i członków wybranych stowarzyszeń na 21 maja. I to jest pierwsza 

rozpoczynająca jakby spotkanie tej nowej kadencji, nowych rad, nowych burmistrzów. Bo do Lokalnej 

Grupy Działania Krainy Trzech Rzek należy Ryczywół, Oborniki, Suchy Las i Murowana i tu trochę  

by to słabo wyglądało, jeżeli nasza gmina nie uczestniczyłaby w tym spotkaniu 21 maja, gdzie zarówno 

włodarz, czyli ja jako burmistrz i przewodniczący, który został przez Państwa wybrany, byśmy jako gmina 

nie uczestniczyli. Więc zwracam się do Państwa z prośbą o możliwość przesunięcia po prostu, 

wyjątkowo, tej jednej sesji, żebyśmy mogli reprezentować w tym stowarzyszeniu naszą gminę, tydzień 

później, czyli z 21 maja na 28 maja na godzinę 13:00. I od razu Państwu przekażę, żeby już kolejny 

projekt uchwały, bo to też ja zgłosiłam. To jest nasze przeoczenie. Okazało się, że zapomnieliśmy wpisać 

jednej komisji. Zawsze co roku przed sesją absolutoryjną, która jest zaplanowana w tym roku na 18 

czerwca, kiedy Państwo będziecie głosowali nad absolutorium za rok poprzedni, zawsze przed tą sesją 

były takie połączone komisje, gdzie wiele godzin wszyscy kierownicy Państwu przedstawiali prezentację 

z wykonania budżetu 2023. Proponujemy wprowadzić datę 4 czerwca na połączone komisje, zarówno 

Komisję Gospodarczą i Oświatową. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie w sprawie planu pracy 

Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/16/2024 zmieniający uchwałę Rady Miejskiej w 

Murowanej Goślinie w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie. 

 

16. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie w sprawie 

planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie. 

Głosowano w sprawie: 

16. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie w sprawie planów 

pracy Komisji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie.. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr II/17/2024 zmieniający uchwałę Rady Miejskiej w 

Murowanej Goślinie w sprawie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie. 

 

 

 

17. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

 

Po wyczerpaniu porządku Przewodnicząca Rady Elżbieta Walczak zamknęła  obrady II Nadzwyczajnej 

Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie.  

 

 

Link do transmisji obrad: 

https://murowana-goslina.esesja.pl/transmisja/51411/sesja-ii2024-08052024.htm  

 

 

 

Protokolant:      Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Wanda Czarnecka      /-/ Elżbieta Walczak 


